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وحید امیری

قطعاً به الدحیل نمی رسد

بیرانونــد در مصاحبــه تلویزیونــی اش گفــت احســاس می کنــد امیــری بــه بــازی 
بــا الدحیــل خواهــد رســید امــا این فقــط یک برداشــت حســی بــود. واقعیت ها 
می گوینــد کاپیتــان دوم پرســپولیس کــه از ناحیــه همســترینگ مصدوم شــده 
نیــاز بــه دو هفتــه تمرین اختصاصــی دارد  و بعد از درمان باید مدتی دو هفته ای 
بــه تنهایــی تمریــن کند کــه قطعاً بــه الدحیل نمی رســد. البته قرار اســت امیری 
همــراه تیمــش بــه قطر برود اما شــرایط او با بیرو که دروازه بان اســت فرق دارد.

شهاب زاهدی

تصاویر علیه ادعای بیرو

گلــر ملی پــوش پرســپولیس قویــاً تأکیــد کــرد کــه شــهاب زاهــدی از رونالــدو 
پیراهنش را نخواســته و فقط از او تشــکر کرده اســت که به ایران آمده و بازی 
می کند. اما تصاویر چیز دیگری نشــان می دهد. به نظر می رســد زاهدی بعد 
از ســوت پایان بازی به رونالدو می گوید:  give me your kit یا شــاید هم 
کلمــه  shirt را اســتفاده کرد. تصاویر نشــان می دهــد رونالدو هم به او گفته 
در رختکن لباس می دهد  و بعد از آن شــهاب به او خســته نباشــید می گوید.

امید عالیشاه

جای صادقی را می گیرد؟

بعــد از نمایــش ضعیــف ســعید صادقی مقابــل النصر امکان اینکــه او در دیدار 
بــا الدحیــل روی نیمکت بنشــیند وجــود دارد. البته یحیی علاقــه زیادی به این 
بازیکن دارد اما حالا و برای بازی دوشــنبه هفته بعد احتمال اســتفاده از امید 
عالیشــاه وجــود دارد. عالیشــاه تاکنــون در هیــچ یــک از بازی هــای لیــگ و لیگ 
قهرمانان فیکس نبوده و فقط در دو مسابقه به عنوان بازکین ذخیره به میدان 
رفته اســت. اگر ترابی به بازی نرســد که فیکس شــدن عالیشــاه قطعی اســت.

از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

 واکنش پرسپولیس 
به یک ویدئو:

از نیروهای مسلح 
خواستیم صحت 
هویت آن فرد را 

مشخص کند
بعد از حدود یک هفته هنوز تبعات 
ماجرای کیت اهدایی رونالدو به 
دختر معلول ایرانی ادامه دارد. 
بعد از تداوم پرداختن رسانه ها 
به این موضوع حالا در واکنش 
به انتشار ویدئویی که یک فرد 
می منتشر کرده  نظا لباس  با 
پرسپولیس واکنش نشان داده 

است.
؛  ه مد آ عیه  طلا ا ین  ا ر  د
خویشتنداری و صبوری باشگاه 
بر بعضی  را  مر  ا پرسپولیس، 
مشتبه کرده است تا به آزار و اذیت 

هواداران پرسپولیس بپردازند.
پیراهن اهدایی رونالدو و دختر 
خوب و هنرمند پرسپولیسی، 
فاطمه حمامی به طور مشخص 
مورد سوءاستفاده بعضی افراد 
قرار دارند. یکی از آخرین موارد 
از این دست، ویدیویی است که 
در آن فردی با لباس و نشان های 
نظامی، ادعاهای عجیب و غریبی 
را مطرح می کند که مایه تأسف و 

شرم است.
باشگاه پرسپولیس از ارتش و ستاد 
کل نیروهای مسلح، خواستار 
صحت هویت این فرد است که از 
لباس نظامی سوءاستفاده کرده 
است و در این ارتباط هواداران 
توضیح  ر  ستا ا خو لیس  پرسپو
هستند که آیا این فرد، جعل لباس 
کرده یا واقعاً این لباس مقدس را 
مورد بهره برداری شخصی و نشر 

اکاذیب قرار داده است.
پیراهن رونالدو توسط خود باشگاه 
در هفته گذشته به خانواده فاطمه 
حمامی تحویل داده شد و خانواده 
وی نیز در همان روز توضیحات 
لازم را درباره برداشت سوئی که 
شده بود، ارائه کردند ولی کمتر 
فضای رسانه ای علاقه نشان داد 

آن را بازتاب دهد.
باشگاه پرسپولیس در ابتدای 
این ماجرا می توانست رفتاری 
بی تفاوت داشته باشد چنانکه بعد 
از انتشار خبر تلاش باشگاه برای 
رساندن فاطمه حمامی به یکی از 
آرزوهایش و دیدار با کریستیانو 
رونالدو، بعضی افراد به ما هشدار 
دادند که خود را درگیر چنین 
یلی نکنیم چرا که ممکن  مسا
است درگیر مسائل جانبی بشویم 

که افراد دیگری رقم خواهند زد.

واکنش فرد نظامی به 
حاشیه سازی ها

من پیراهن را 
از پرسپولیس 

نگرفتم
سروان علی مؤذنی  نظامی مورد 
اشاره با بیان اینکه بنده 12 سال 
است حامی بیماران صعب العلاج 
و سخت در کشور هستم و در این 
مدت به مؤسسات خیریه کمک 
می کنم، در مصاحبه ای گفت: با 
توجه به اینکه هدیه رونالدو به خانم 
فاطمه حمامی رسید، به منزل وی 
رفتم و صرفاً کلیپی در این رابطه 

منتشر شده است.
لب  مطا ینکه  ا م  علا ا با  ی  و
منتشرشده در فضای مجازی اساساً 
کذب است، افزود: این موضوع از 
سوی رسانه های معاند به نحو دیگر 
مورد بهره برداری قرار گرفت که هیچ 
کدام از این موارد صحت ندارد و از 

اساس کذب است.
این نظامی ارتش جمهوری اسلامی 
با ابراز اینکه چندین بار دیگر هم به 
عیادت خانم فاطمه حمامی آمده ام، 
اضافه کرد: بنده در تحویل گرفتن 
این پیراهن از باشگاه پرسپولیس 
م  هنگا فقط  و  شتم  ا ند نقشی 
تحویل پیراهن به خانم حمامی در 
خانه او حضور پیدا کردم و اقدام 
صورت گرفته در راستای حمایت 
از افراد دارای معلولیت و بیماری 

صعب العلاج صورت گرفته است.

در رابطه با نبیل مهاجم جدیدی 
که پرسپولیس در اختیار گرفته 

چه نظری دارید؟
حرف هــای زیــادی در رابطــه بــا ایــن 
بازیکــن گفتــه و شــنیده شــد مثــلاً 
اینکــه او جــزو مهاجمانــی نبــوده 
کــه در لیســت یحیــی قرار داشــته و 
تخصــص اش بازی در پســت وینگر 
اســت و ســایر موارد اما بــه هر حال 
مــا بایــد نبیــل و بــازی اش را ببینیــم 
و بعــد در خصــوص ایــن بازیکــن به 
اظهارنظــر بپردازیــم ضمــن اینکــه 
فارغ از صحبت هایی که در رابطه با 
تخصص این بازیکن در پست های 
دیگــر مظرح می شــود نبیــل را به ما 
در پســت مهاجــم معرفــی کرده انــد 
و انتظــار مــا بــازی او در ایــن پســت 
حســاس و تأثیرگــذاری اش اســت.
در رابطه با افت فاحش شهاب 

و موارد حاشیه ای که برای 
این بازیکن به وجود آمده چه 

صحبتی دارید؟
بایــد ایــن بازیکــن را در دو بعد مورد 
بررســی قرار دارد. مثــلاً هر بازیکنی 
دوســت دارد کــه از کریــس رونالدو 
بعد از بازی پیراهنش را بگیرد و این 
کار هم کار بدی محسوب نمی شود 

اما قشــنگ ترش ایــن بود که تیمت 
نباخته باشــد و بعد چنین تقاضایی 
انجــام شــود. نــوع بازی شــهاب هم 
بیشــتر بــه صــورت ایســتا اســت و 
فــرم بــازی اش مثلاً خیلــی با طارمی 
متفــاوت اســت که یکــی دو بازیکن 
را بــه راحتــی از مقابــل برمی داشــت 
و بعــد ضربــه مــی زد امــا به هــر حال 
شــهاب هــم توانایی هــای خــاص 
خودش را دارد از همین رو به نظرم 
همانطــور کــه پــای عبــدی و عیســی 
ایســتادیم کــه پــای آنهــا بــه گلزنــی 
بــاز شــد بایــد در خصــوص شــهاب 
هــم صبــر کنیــم تــا ببینیــم شــرایط 
چگونــه می شــود و چــه اتفاقاتــی 

رقــم می خــورد.
به طورکلی برای موفقیت 

پرسپولیس با توجه به قرار 
گرفتنش در گروه مرگ 

امیدوارید؟
جــدا از غیــرت یــک تیــم مــن فکــر 
می کنــم 80 درصــد مــوارد بــه ابــزار 
یک مربی بستگی دارد از این رو زور 
مــا بــرای حضور در آســیا کم اســت. 
مــا در دو پســت کلیــدی پلی میکر و 
مهاجــم بــا مشــکل مواجه هســتیم 
و این مســأله کار را ســخت می کند.

در رابطه با بازی پرسپولس 
مقابل الدحیل به نتیجه گیری 

پرسپولیس امیدوارید؟
به هر حال و به هر شــکل ممکن ما 

معمولاً از گروهمان صعود کردیم و 
دو دوره هم به فینال آســیا رسیدیم 
از ایــن رو بایــد هــر طــور شــده از 
گروهمــان صعــود کنیــم و بعــد در 
زمین هــای خــوب عیــار خودمــان 
را نشــان دهیــم. مــا مشــکل زمیــن 
بــد را مطــرح ســاختیم امــا بــازی در 
زمین های الدحیل و النصر که واقعاً 
کیفیــت عالــی دارنــد عیــار واقعــی 
بازیکنــان مــا را مشــخص می کنــد 
و آنجاســت کــه معلــوم می شــود مــا 
در زمیــن خــوب چقــدر توانایی ارائه 
کارهــای فنی و پیاده کردن مســائل 

فنــی را داریــم.
صحبت هایی هم مطرح 

می شود که بازی های 
پرسپولیس باید در ورزشگاه 

تختی برگزار شود!
بــه نظرم یحیی و افشــین که تجربه 
تلــخ بــازی در ورزشــگاه تختــی در 
زمــان بازیگری شــان را دارنــد نبایــد 
بــه هیچ وجه تحت بار این مســابقه 
برونــد. دقیقاً در ســال 82-81 یعنی 
ســال بعــد از اینکــه مــا در اولیــن 
دوره لیــگ برتــر قهرمــان شــدیم 
بازی هایمــان را در ورزشــگاه تختــی 
برگــزار کردیــم کــه آن ســال ســوم 
شــدیم و چمــن بد واقعــاً اجازه نداد 
بــا وجــود تیــم خوبــی کــه داشــتیم 
قادر باشــیم از عنــوان قهرمانی مان 

دفــاع کنیــم.

امیر اصلانیان مهاجم اســبق پرســپولیس معتقد اســت ســرمربی و مدیر پرسپولیس که خودشان تجربه بازی در ورزشگاه تختی 
را دارنــد بــه هیــچ وجــه نبایــد زیــر بار بروند و تن به بازی تیمشــان در این ورزشــگاه بدهند. اصلانیان در رابطه با بازی پرســپولیس 
در زمیــن الدحیــل و بــازی اش مقابــل النصــر عربســتان هــم بــه شــکل جالبی بــه اظهارنظــر می پردازد و معتقد اســت عیــار فنی و 

اصلی بازیکنان پرســپولیس در زمین های عالی عربســتان و قطر به خوبی مشــخص خواهد شــد.

اصلانیان: بازی در زمین الدحیل و النصر عیار پرسپولیس 
را مشخص می کند

 یحیی و افشین 
بازی در تختی را 

قبول نکنند
آقا کریم واقعاً دوست داریم 

نظرتان را به عنوان مربی که سال ها 
برای پرسپولیس زحمت کشیده 

در رابطه با بازی پرسپولیس مقابل 
النصر بدانیم؟

به نظرم بازی، بازی خوبی نبود و فکر 
می کنم به خاطر شرایط و حواشی که 
به دلیل ورود رونالدو و بقیه موارد از 
جمله زمین بد و کیفیت سکوها و نبود 
تماشاگر وجود داشت موجب شد تا بازی 
به لحاظ فنی شرایط خوبی نداشته باشد 
و متأسفانه پرسپولیس هم تحت تأثیر 
این موارد باخت بدی را متحمل شود اما 

نباید ناامید شد.
اما به هر حال حتماً قبول دارید 

که باخت در ابتدای راه بسیار 
ناامیدکننده است.

ما باید این را در نظر بگیریم که بازی با 
النصر اولین و آخرین بازی پرسپولیس 
نبوده و نخواهد بود و بالاخره برای هر 
تیمی پیش می آید که در یک بازی 
بازنده باشد. از این دست شکست ها را 
پرسپولیس قبلاً هم تجربه کرده است اما 
در این بین نکته مهم این است که روی 
نقاط ضعفشان کار کنند و اشکالاتشان را 
برطرف کنند البته مسائلی هم در باخت 

پرسپولیس واقعاً تأثیرگذار بود.
 منظورتان چه مسائلی بود؟

من فکر می کنم تعطیلی لیگ به ضرر 
پرسپولیس شد چون در همین عربستان 
شاهدیم که تیم هایش هر سه روز یک بار 
بازی می کنند و خیلی آماده به مصاف 
بازی مقابل نماینده اول کشور ما یعنی 
پرسپولیس آمدند اما ما لیگمان را 
بی جهت تعطیل کردیم که این مسأله 
گریبانگیر ما شد و به نظرم خیلی به 

ما لطمه زد.
در رابطه با اتفاقات بازی و سایر 

موارد فکر می کنید چقدر در 
شکست پرسپولیس تأثیرگذار 

بودند؟
ر  ضر به  خیلی  م  هنگا د و ز ج  خرا ا
پرسپولیس شد مضاف بر اینکه ترابی 
هم خیلی زود مصدوم شد و مجبور به 
ترک زمین شد که خیلی به پرسپولیس 
لطمه زد. هر چند تیم النصر هم خیلی 
موقعیت جدی نداشت و شاید ضربه سر 
رونالدو و یک موقعیت دیگر بود. آنها هم 
فرصت چندان زیادی نداشتند اما من به 
پرسپولیس امیدوارم و معتقدم می تواند 

در بازی بعدی جبران کند.
اما به نظر، شما از برنامه ریزی 

فدراسیون و سازمان لیگ خیلی 
ناراحت هستید؟

بله من معتقدم برنامه ریزی فدراسیون 
و سازمان لیگ به گونه ای است که واقعاً 
به تیم لطمه می زند، این برنامه ریزی 
واقعاً به تیم های ما خصوصا تیم هایی 
لیگ  رگیر  د که  لیس  پرسپو نند  ما

قهرمانان هستند خیلی ضربه می زند. 
در کشورهای دیگر ما برنامه ریزی مرتبی 
را شاهد هستیم در حالی که در فوتبال 
ما اصلاً معلوم نیست چه تیمی بازی 
می کند و چه تیمی بازی نمی کند که در 
همه این مسائل هم عدم برنامه ریزی 

دخیل بوده و به خوبی مشهود است.
به نظرتان اگر تماشاگر بود و سرلک 

هم اخراج نمی شد امکان پیروزی 
پرسپولیس مقابل النصر وجود 

داشت؟
حضور تماشاگر خیلی مهم است، اخراج 
سرلک هم تأثیرگذار بود اما باز هم معلوم 
نبود که اگر این مسائل هم وجود داشت 
واقعاً چه نتیجه ای رقم می خورد چون 
فوتبال بازی است که در آن اتفاقات 
زیادی رقم می خورد و اصلاً هیچکس 

نمی تواند آن را دقیقاً پیش بینی کند.
پرسپولیس در قطر قادر خواهد بود 

که مقابل الدحیل نتیجه بگیرد؟
بازی با الدحیل برای سرخ پوشان خیلی 
اهمیت دارد به همین دلیل بازیکنان 
باید همه تلاششان را انجام دهند که 
موفق شوند. به نظرم پرسپولیس توان 
نتیجه گیری مقابل الدحیل را دارد اما در 
این بین خیلی مهم است که هواداران 
از پرسپولیس حمایت کنند و کماکان 

پشت تیمشان باشند.
در رابطه با نحوه استقبال از رونالدو 

هم خیلی بحث های متفاوت 
مطرح شد. به نظرتان بهتر نبود 

نحوه استقبال از رونالدو به شکل 
خوبی انجام می شد؟

در همه دنیا استقبال از چهره های 
بزرگ به شکل باشکوهی انجام 
می شود و معمولاً شاهدیم که 
عده زیادی برای استقبال آنها به 
محل اقامتشان می روند. در اینکه 
رونالدو هم یکی از بهترین های دنیا 

بوده و هست هیچ شکی وجود ندارد 
از این رو در همه جای دنیا هم 

این اتفاق می افتد و این 
هیچ ایرادی را متوجه 
ز  استقبال کنندگان ا
زد  نمی سا و  لد نا و ر
گر  ا نظرم  به  ما  ا
مسئولان هتل طوری 

برنامه ریزی می کردند 
ن  ا ر ا د ا هو که 
نستند  ا می تو
لدو را ببینند  رونا
قطعاً بهتر بود اما 
گفتم در مجموع 
استقبال گسترده 
از رونالدو هیچ 
اشکالی نداشت.

در رابطه 
با ضعف خط 

حمله پرسپولیس و گلزنی که 
برای سرخ پوشان مشکل ساز 

شده چه نظری دارید؟
به هر حال باید یک مهاجم خوب 
می آوردند و در زمانش به این مهم 

می پرداختند.
اما نبیل را آورده اند که بعد از کلی 
کش و قوس به تازگی با او قرارداد 

منعقد ساختند و معلوم نیست 
که او چقدر به درد پرسپولیس 

می خورد؟
به هر حال در این خصوص من نمی توانم 
صحبتی داشته باشم چون همه چیز 
به تصمیم مدیریت و سرمربی تیم 

بستگی دارد.
هنوز هم برای خیلی ها مشخص 

نیست در حالی که سرمربی 
پرسپولیس هم خواهان حضورتان 

در کادر فنی پرسپولیس بود چرا 
این امر محقق نشد؟

ادامه همکاری و حضورم در پرسپولیس 
که دست من نبود.

اما به هر حال همه دوستداران 
فوتبال و خصوصاً پرسپولیس 

مخالف حذف شما هستند.
این مسأله دست من نیست و به هر 
شکل ادامه همکاری ام در پرسپولیس 

میسر نشد.
درست است که به دلیل اتفاقاتی 

که برایتان رخ داده قصد دارید 
ایران را برای همیشه به قصد 

زندگی در امریکا ترک کنید؟
اینها مسائل حاشیه ای هستند و فقط 

شایعه هستند. من هم در ایران زندگی 
می کنم و به هیچ وجه قصد ترک 

ایران و زندگی در کشور امریکا 
را ندارم.

کریــم باقــری بــدون شــک یکــی از بهتریــن هافبک هــای تاریخ فوتبال ایران اســت که در چند ســال اخیر به عنــوان مربی به لحاظ 
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